
 

ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE SOLIDARITAT I COOPERACIÓ. 

14 de juny de 2022 

Hora : 19.30h 

Lloc : Servei d’Igualtat, Solidaritat i Cooperació, plaça Penedès, 3, 2a planta. 
 
Ordre del dia:  
 

1. Aprovació de l’acta anterior 
2. Resolució de la convocatòria per a la concessió d’ajuts per a projectes de solidaritat, de 

sensibilització i de cooperació al desenvolupament de 2022. 
3. Campanya “Siguem refugi”, 20 de juny, Dia Mundial de les persones refugiades. 
4. Torn obert de paraules 
 
Assisteixen : 
 

Toni Alsina Sindicalistes Solidaris 

Joan Parra Amnistia Internacional 

Quicke Galardi Representació del Grup Municipal VEC 

Francesc Rodriguez AL KARIA 

Bernat Garcia Fundació Pau i Solidaritat 

Pere Marcé Grup 3r món- Mans Unides 

Jaume Canals Entrepobles 

Montse Arroyo Presidenta de la Comissió- PSC 

Teresa Planas Tècnica Solidaritat i Cooperació 

 
Excusen la seva assistència: 
 

Francisco Martín IPA Rescue 

Abdelmarek Erraghioui PSC 

Mireia Contreras Creu Roja Alt Penedès 

 
Absents: 
 

Marissa Martí Fundació Vicenç Ferrer 

Aleix Rodríguez CUP 

Tomas Vidal Ciutadans 

Georgina Corina ERC 

Teresa Baqués Amics de Puerto Cabezas 

 
 
Abans d’iniciar amb l’ordre del dia la Teresa Planas, tècnica del Servei de Solidaritat i 

Cooperació excusa l’entitat Creu Roja, IPA Rescue i el representant del PSC. 

 

 

 

 



 

 

Montse Arroyo, presidenta de la Comissió de Solidaritat i Cooperació obre la sessió saludant 

a les persones presents a la reunió. 

 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

Donat que no hi ha cap esmena, s’aprova l’acta anterior. 

 

2. Resolució de la convocatòria per a la concessió d’ajuts per a projectes de solidaritat, 
de sensibilització i de cooperació al desenvolupament de 2022. 

 

Intervé Teresa Planas (Tècnica de Solidaritat i Cooperació), explica a les persones assistents a 

la reunió que ja hi ha la resolució de la convocatòria de projectes 2022. Es lliura a cada entitat 

el resum dels projectes presentats amb la proposta de finançament i també la fitxa 

d’avaluació individualitzada de cada entitat, realitzada pel Fons Català. 

 

En relació a aquesta modificació, s’han produït una modificació. Concretament es refereix a 

l’ONG ALKÀRIA que en primer moment van valorar des del FCCD que el projecte no tenia prou 

requisits  per rebre cap aportació fet que es va modificar posteriorment amb la reformulació 

del mateix. 

En aquesta convocatòria d’aquest 2022, s’han presentat 7 projectes, que correspons a un 

total de 70.200,00€. S’han presentat Fundació Josep Comaposada- Sindicalistes Solidaris, 

Fundació Pau i Solidaritat, Mans Unides, Associació Amics de Puerto Cabezas, ALKARIA i dos 

projectes d’Entrepobles. 

 

Així mateix s’iniciaran tots els tràmits per tal de poder redactar i signar els convenis amb les 

entitats. Es recorda que la lectura dels diferents convenis seran per mitjà de la signatura 

electrònica i s’ingressarà el 100% de la totalitat de l’import assignat a cada entitat. 

 

Quike Galardi, demana conèixer quins són els indicadors que mesuren per realitzar la 

valoració dels projectes. 

 

Teresa Planas proposa poder enviar a les persones membres de la Comissió el document final 

on es detalla les diferents valoracions dels projectes en relació als indicadors avaluables. 

 

Intervé Montse Arroyo, demanant a les persones assistents a la reunió, si estan d’acord amb 

la proposta de resolució, a la que tothom dona el seu acord. 

Sense res més relatiu a aquest punt de l’ordre del dia es dona pas al punt següent de l’ordre 

del dia. 

 

 

 

 

 



 

 

3. Campanya “Siguem refugi”, 20 de juny, Dia Mundial de les persones refugiades. 
 

Teresa Planas: Explica la campanya, Siguem refugi. Per un món sense camps. Es una 

campanya que vol apropar a la ciutadania la realitat de diversos camps de refugiats formals i 

informals del mon; posar en valor el paper del municipalisme en matèria de refugi; interpel·lar 

a la població i generar reflexió. 

 

En el marc d’aquesta campanya hi ha la projecció del documental “L’última cinta des de 

Bòsnia” de l’Albert Solé, amb la participació del periodista Joan Salicrú i la protagonista del 

documental, Sifa Suljic. 

 

Hem fet la tria de tres camps que volen mostrar una petita pinzellada de la realitat que viuen 

les persones en aquests camps: Campament de Las Raíces (Illes Canàries), Camp de Karatepe 

II-Moria 2.0 i el Camp de refugiats sahrauís RASD, que són els que hem editat. 

 

El lloc que està previst realitzar l’exposició, és a la plaça de la vila el mateix dilluns 20 de juny 

al matí, tal com es va acordar en la reunió passada, durant tot el dia. Es clourà després de la 

lectura del manifest. 

 

En relació al manifest, es va enviar el que va redactar des del Fons Català de Cooperació al 

Desenvolupament, amb l’objectiu de poder-ne parlar en aquesta Comissió i establir acords en 

relació al contingut, qui fa la lectura, entre d’altres. 

 

Montse Arroyo motiva a que la lectura del manifest es pugui realitzar des de les entitats que 

formen part d’aquesta Comissió i motiva a la participació a l’acte. Així mateix també comunica 

que s’ha fet molta difusió a les entitats que tenen la seva seu a l’Escorxador. 

 

Joan Parra demana l’hora en que es realitzarà la lectura del manifest. 

 

Bernat Garcia, demana que se li faci arribar per fer-ne difusió a les xarxes. 

 

Montse Arroyo pregunta a les persones assistents a la reunió com volen fer la lectura del 

manifest, planteja diferents escenaris possibles, recordant que la condició de persones 

refugiades no la té només les persones d’Ucraïna. 

 

Es decideix de poder buscar una persona activista per poder realitzar la lectura del manifest i 

si no és possible plantejar un bocí cada participant de la Comissió. S’utilitzarà el grup de 

watsApp per aclarir com ven les diferents propostes. 

 

 

 

 



 

 

4. Torn obert de paraules 
 

Quike Galardi demana pel cost de l’edició dels llibrets del projecte REACCIONA. 

 

Montse Arroyo concreta que se li farà arribar el pressupost del projecte REACCIONA, pel 

procediment oficial, donat que la demanda s’ha realitzat com a partit polític. 

Per tant se li farà arribar un informe on es desglossen tots els imports i se li faran arribar a ell i 

a la Montse Romagosa. 

 

Joan Parra i Jaume Canals ens expliquen que estan ultimant els detalls de l’acte del 25 

d’octubre en relació al Memorial Arcadi Oliveras. 

 

Montse Arroyo demana als membres de la Comissió la seva valoració respecte al projecte 

REACCIONA: la seva participació en el Centre Educatiu, si l’alumnat s’interessava per la tasca 

de l’Ongé, la realització/gravació del curt, donat que cada alumne tenia alguna 

responsabilitat. Estan buscant tres o quatre ponents i una persona mediadora de l’acte. 

Hi ha persones que ho han confirmat i en aquests moments ho estan concretant. 

 

En relació al lloc cal concretar on es pot realitzar l’acte: Vinseum, Sala gran de 

l’Escorxador...veure quin és el millor lloc, ha de ser un lloc que permeti realitzar aquest diàleg 

entre les persones assistents i les persones “expertes”.  

 

S’acorda que es farà una pre-reserva de l’Escorxador del dia 25 d’octubre i es preguntarà 

també a la Sala Mn. Vinyeta. 

 

La propera reunió serà el dimarts 13 de setembre. 

  

Teresa Planas, pregunta a les persones assistents si hi ha més qüestions, dubtes o 

suggeriments a aportar per a les persones assistents, sense cap altre tema a tractar, s’aixeca la 

sessió a les 20.30 h, de la qual com a secretària de la comissió estenc aquesta acta. 
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